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REFERAT 
BESTYRELSESMØDE • 1. SUNDBY 
 
 

Dato:  13. marts 2025 
Tid: 19.45 – 21.45 
Sted: Uglebo 
Deltagere:  Marie Louise Mylius, forperson 

Christian Eggert Jørgensen, kasserer 
Morten Furbo, gruppeleder  
Emilia Bjergskov, leder 
Kirsten Eggert Jørgensen, bestyrelsesmedlem 
Peter Høgh-Nielsen, forælder 
Trine Vinding, forælder (referent) 

Afbud:                       Tommy Kristensen, leder 
Louise Hjerting Nielsen, forælder 

 
Dagsorden 

1. Velkommen til den nye bestyrelse.  
2. Hvem er vi?  
3. Nye punkter på dagsordenen 
4. Gruppen rundt. 
5. Spejdernes dag. 
6. Evaluering af Grupperådsmøde 
7. Tilbagemeldinger fra arbejdsgrupper 
8. Bestyrelses-ledelsesdag 
9. Nye tiltag, som skal sættes i gang af bestyrelsen 
10. Årshjul 
11. Økonomi 
12. Fastlæggelse af mødedatoer  
13. Eventuelt. 

1. Velkommen til den nye bestyrelse 
Præsentation af bestyrelsens medlemmer. 

2. Hvem er vi? 
Introduktion til organiseringen af gruppen, divisionen og korpset.  
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3. Nye punkter til dagsorden 
Indmeldelsesgebyr tilføjes som nyt pkt. 14 og håndtering af skrald som nyt pkt. 15.  

4. Gruppen rundt 
Grenene 
• Mikroerne: 12 børn og ét indmeldt, der endnu ikke er startet. Tre ledere.  
• Minierne: 18 børn og fire ledere. 
• Juniorerne: 17 børn og tre ledere.  
• Troppen: otte indmeldte, heraf seks aktive. To ledere. 
• Seniorerne: fem seniorer, heraf flere på efterskole. Kun én aktiv spejder, der 

deltager sammen med troppen. Klan Amager kører stadig, men har en svær opstart. 

Alle oprykkende spejdere kan i uge 21 komme til et møde i den nye gren for at sikre en god 
overgang.  

5. Spejdernes dag 
Landsdækkende korps-kampagne, der har til formål at tiltrække flere børn og nye ledere. 
Alle landets grupper kan deltage med åbent hus d. 11. maj. Arrangementet er drøftet i 
divisionen, hvor der på tværs af grupperne er ledige pladser i alle grene. I 1. Sundby er der 
enkelte ledige pladser til i børn i 0. og 1. klasse.  

Morten arrangerer med hjælp fra én eller flere ledere, at der holdes åbent hus og laves bål 
kl. 13-15. Arrangementet lægges i forlængelse af arbejdsdagen i Uglebo (jf. pkt. 12), så der 
er liv og aktivitet omkring hytten. 

Christian bestiller materialer og tilmelder 1. Sundby til kampagnen, så gruppen kommer 
med på kortet på spejderkorpsets hjemmeside. 

6. Evaluering af grupperådsmøde 
Udover bestyrelsen og lederne deltog kun fire forældre. Det blev drøftet, om mødet kan 
bruges mere aktivt til også at formidle informationer om børnenes spejderliv, og på den 
måde gøre mødet mere attraktivt for forældre, der ikke ønsker at melde sig til bestyrelsen. 
F.eks. ved et indledende oplæg om et emne med relevans for forældrene suppleret med 
konkret info om, hvordan man kan hjælpe til i de forskellige arbejdsgrupper. Det skal være 
tydeligt, hvad hovedformålet med mødet er. Punktet sættes på dagsordenen til efteråret 
med henblik på drøftelse forud for grupperådsmødet i 2026. 

7. Tilbagemeldinger fra arbejdsgrupper 
Samkørsel 
Der er positive tilbagemeldinger fra de forældre, der hjalp under juleturen, og de hjælper 
gerne igen. Bl.a. melding om, at det kan være svært selv at arrangere samkørsel, da 
forældrene ikke kender hinanden. Trine er tovholder. En mikro-forælder står for at 
koordinere mikro-mini-turen efter at have modtaget dataudtræk fra tilmeldings-
formularen. Det har fungeret godt. Seks-syv børn mangler kørelejlighed, og det er 
lykkedes at finde pladserne hos andre forældre.  
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Webgruppen 
Der er lavet grundlæggende ”oprydning” på hjemmesiden og arbejdsgruppen begynder 
nu at lave nyt indhold, herunder info om kontingent, turpriser, indmeldelsesgebyrer mv.  

Husgruppen 
Husgruppen består af Kirsten og Hjalte (forælder), der som noget nyt gør rent i hytten 
hver 14. dag. De rengør toilettet, vasker gulve, borde, stole og låger efter behov. Beskidte 
klude tager de med hjem til vask.   

Græsslånings- og snerydningsgrupperne 
Der er kommet flere tilmeldinger via hjemmesiden, og der skal laves en plan for, hvordan 
arbejdet arrangeres i praksis. Louise og Peter koordinerer.  

8. Bestyrelses-ledelsesdag  
Det blev besluttet, at Louise, Peter og Morten arrangerer. Louise kontakter Mathilde, der 
har tilbudt at lave mad. Christian undersøger, om en kontakt i divisionen kan facilitere 
workshop om gruppens visioner. 

9. Nye tiltag, som skal sættes i gang af bestyrelsen 
Udsættes til næste møde. 

10. Årshjul 
Forårets opgaver på årshjulet blev gennemgået, Christian håndterer diverse.  

11. Økonomi 
Der er et større overskud på årets budget pga. et ekstra tilskud til hytteleje fra 
Københavns Kommune. Det ekstra tilskud skyldes korrigeringen af en fejl i 
indberetningen, da der i første omgang var budgetteret med for lave hyttelejer. 
(Kommunen givet 60 % i tilskud til hytteleje.)  

Christian ligger inde med flere gavekort til Spejdersport fra jubilæet, som kan bruges til 
indkøb af nyt spejderudstyr, f.eks. til Spejdernes Lejr til næste år. 

Turpriser 

Turpriserne fastsættes til:  

• 250 kr. for almindelig weekendtur. 
• 275 kr. for juletur og andre særlige ture, samt divisionsarrangementer. 
• Prisen for ture med én overnatning er ikke fast, men fastsættes for det enkelte 

arrangement afhængigt af udgifter til f.eks. hytteleje, entréer mv. og set ifht. 
prisen for en almindelig weekendtur. 

12. Fastlæggelse af mødedatoer  
Bestyrelsesmøder 

• 21. maj 2025 
• 17. september 2025 
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• 12. november 2025 
• 14. januar 2026 
• 11. marts 2026 

Grupperådsmøde  
Fastsættes på kommende møde. 

Arbejdsdage  
• 11. maj 2025 (samme dag som Spejdernes Dag, kl. 11-13) 
• 16. august 2025 

Trine og Louise planlægger arbejdsdagen d. 11. maj inkl. invitation, indkøb m.v. Den kan evt. 
også fungere som byttebørs med spejdergear (bl.a. med Kirstens og Christians gamle 
udstyr, der ligger inde i hytten nu). 

13. Eventuelt 
Slibning af gulv 
Der er behov for, at gulvet i hytten slibes. Peter tager kontakt til et gulvfirma for at 
indhente tilbud. Det vil være en fordel, hvis det gøres i sommerferien. 

Nøgleboks 
Det er vigtigt, at nøglen ligger i boksen. 

14. Indmeldelsesgebyr 
Bestyrelsen besluttede, at indmeldelsesgebyret hæves fra 100 kr. til 150 kr., da udgifterne 
til tørklæder og mærker er steget. 

15. Skrald 
Renovationsfirmaet har oplyst, at al affald fremadrettet skal lægges i klare sække, inden 
det smides i skraldespanden, da det ellers udløser bøde.  

 


